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Følgjebrev for søknad på Gnr: 45 Bnr: 30 

Tiltaket gjeld tilbygg til Solvang iht. teikningar og situasjonsplan. 

Mønehøgda vert 3,9m. 

Når det gjeld nabovarsel fekk Marius Tenden (Hammar-Kameratane AS) den 2/10 ein telefon frå 
nabo Trond Øyvind Stølan. 
Han var tydeleg på att det hadde vore noko støy ifbm. diverse tilstelningar i Solvang, han skisserte 
nokre løysingar  forbundet med det. 
Marius bad han skrive ein merknad/klage på tiltaket og sende til Hammar-Kameratane. 
Rekommandert varsel vart sendt 24/9, såleis gjekk klagefrista ut rundt den 8/10, me har tenkt att 
han i tillegg skulle få to veker frå telefonsamtalen, den 17/10 har det framleis ikkje kome noko 
merknad eller klage. 

Vonar difor att det ikkje kjem noko likevell. 

Når det gjeld vegvesen ligg det føre godkjent dispensasjon frå avstand til veg (11-2). 
Dette gjaldt eit tilbygg ifbm. kjøkken på nordsida med ein avstand til senterlinja på 15m. 
I tillegg var det gjeve dispensasjon i 2016 for ein avstand på 19m. 
I vedlagt brev frå vegvesenet (C-5) ifbm. nabovarsel står det: 
Dersom tiltaket er isamsvar med vårt vedtak datert 18.10.2018 treng ein ikkje ny behandling etter 
veglova. Dersom tiltaket er endra, bør det søkjast på nytt. 
No har ein avstand på 21,5m, det er gitt dispensasjon for avstand på både 15m og 19m, tiltaket er 
framleis tilbygg ifbm. kjøkken og vegvesenet ordlegg seg med «bør det søkjast på nytt» i svarbrevet. 
Sjølv om tiltaket er endra sidan gitt dispensasjon, tolkar me det til att det ikkje er naudsynt å søkje 
om ny disp., her er det tydeleg att sjølv om ein har større avstand til vegen vil det vere ok. 
Vonar dykk er av same oppfatning. 

Manger 17.10.2019 
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For Manger Ungdomslag: Eva Karin Klausen 
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